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Temat: 2019/184122 - Zapytanie - termomodernizacja budynków w dzielnicach Niedobczyce / Niewiadom (Od: Zbigniew Lubszczyk
<z.lubszczyk@op.pl>)

Sprawa: BR.0003.383.2019

Szanowny Panie Prezydencie,
proszę o podanie informacji na jakim etapie znajduje się procedura termomodernizacji budynków szkolnych (przedszkolnych) znajdujących się
w dzielnicach Niedobczyce oraz Niewiadom. Proszę również o wskazanie jakie budynki oczekują na rozpoczęcie prac związanych z
termomodernizacją wraz określeniem daty wykonania, a w szczególności jakie prace mają być wykonane. 
 
Z wyrazami szacunku,
Zbigniew Lubszczyk
Radny Rady Miasta Rybnika 
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